

Réunion Scientifique Pédiatrique Pediatric Medical Grand Rounds

Child Health and Human Development Joint Rounds

Children and Tobacco, 2018: Who is Winning?

Présenté par | Presented by

Jonathan D. Klein, MD, MPH, FAAP

Professor and Senior Associate Chair , Department of Pediatrics, University of Illinois
Scientific Director, American Academy of Pediatrics Julius B. Richmond Center

le 18 avril 2018 | April 18, 2018
8h00-9h00

CUSM auditorium de l'Institut de recherche, salle. E.S1.1129
MUHC Research Institute Auditorium, room E.S1.1129

Objectifs d'apprentissage:

1. Saisir les problèmes actuels de la lutte antitabac chez les enfants et les adolescents
2. Comprendre les risques de la cigarette électronique chez les jeunes
3. Apprécier le rôle des cliniciens impliqués dans la protection des enfants, contre le tabagisme

Educational Objectives:

1. Understand current issues in tobacco control for children and adolescents
2. Understand the risks of electronic cigarettes for children and youth
3. Understand the role of child health clinicians in protecting children from tobacco

La présente activité est une activité de formation collective agréée au titre de la section 1 conformément au programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada. | This event is an Accredited Group Learning Activity (Section 1) as defined by the Maintenance of Certification program of The Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.

www.mcgill.ca/peds/grandrounds

Hôpital de Montréal
pour enfants
Centre universitaire
de santé McGill



Montreal Children's
Hospital
McGill University
Health Centre



McGill
DÉPARTEMENT DE PÉDIATRIE
DEPARTMENT OF PEDIATRICS